
 
Aan de Gemeenteraad van Waalre. 
 
Hierbij mijn e-mail aan, in eerste instantie, Bert Links, daarna aan het 
Bestuurssecretariaat en nu aan de Raad. De eerder verstuurde mail 
aan dit mailadres zou nogmaals verstuurd moeten worden. Vreemd 
maar daarom nu alleen aan …..gericht. 
 
Groet, 
 

 
Van: > 
Verzonden: maandag 31 januari 2022 09:30 
Aan: > 
Onderwerp: FW: Gevaarlijk verkeerslicht.  
  

Beste dames/heren, 
Hierbij treffen jullie een -mail aan die ik in eerste instantie aan Bert 
Links heb gericht. Deze verzocht mij de mail door te sturen naar uw 
instanties. 
 
Groet, 

 
Van:  
Verzonden: donderdag 27 januari 2022 15:55 
Aan> 
Onderwerp: Gevaarlijk verkeerslicht.  
  

Beste Bert, 
Jij en je partner hebben de laatste tijd geschreven over de situatie in 
de Wollenbergstraat. Ik ben geen bewoner van de Wollenbergstraat 
maar wel een regelmatige gebruiker ervan. 
Al een paar dagen viel mij iets heel bijzonders op met betrekking tot 
dat verkeerslicht bij de fietsers- en voetgangersoversteekplaats net 
voorbij de kruising met de Burg Uijenstraat. 
Ik geef hieronder mijn gevoel hierover vanuit eigen ervaring weer. 
 



Rijdend door de mooi opgeknapte Wollenbergstraat krijg je plotseling 
na de kruising met de Burg. Uijenstraat een knap staaltje 
ondeskundig verkeersinzicht te verwerken. 
Net na die kruising is namelijk een oversteekplaats voor fietsers die 
bv. het links gelegen fietspad willen verlaten dan wel willen inrijden. 
Om dit voor de fietsers zo veilig mogelijk te maken zijn daar 
verkeerslichten geplaatst. Prima idee en goed voor de 
verkeersveiligheid zou je denken. Een aantal weken werkte dit 
systeem mijns inziens naar behoren. Een fietser die wilde oversteken 
drukte op de daarvoor bestemde knop van het verkeerslicht en kort 
daarna ging dit groen kleuren. Sinds kort is het inzicht naar mijn 
mening er niet op vooruit gegaan. Momenteel nader je vanuit de 
Wollenbergstraat of vanuit de richting Valkenswaard het nagenoeg 
altijd rood staande verkeerslicht. Dat betekent dat verwacht wordt 
voor dat rode licht te stoppen. Misschien is dit de eerste dagen ook 
wel gebeurd maar omdat er bijna nooit een fietser te zien is die wil 
oversteken negeren de meest automobilisten nu al enige tijd die 
mooie rode kleur omdat zij inmiddels weten dat er toch geen 
overstekers zijn die naar een andere kant van de weg willen en je niet 
voor vol wordt aangezien als voor een dergelijk stupide iets gaat 
stoppen.  
Prima manier om burgerlijke ongehoorzaamheid te kweken die 
waarschijnlijk voor geen enkele verkeersdeelnemer ooit zal leiden tot 
een verkeersongeval. Maar ..... er is natuurlijk een toenemend risico 
dat dit automatisme van op die plek door rood rijden een keer fatale 
gevolgen gaat krijgen omdat niemand meer in een toegevoegde 
waarde van dit speciale verkeerslicht gelooft en door datzelfde 
automatisme ervan uitgaat dat dit altijd ten onrechte op rood staat. 
Als nou eens iemand met een klein beetje gezond- en veel 
boerenverstand dit simpele probleempje eens gaat oplossen in de zin 
dat het als zinvol wordt ervaren. 
Graag hoor ik van je. 
 
Groet,  
 


